
 

 

 

 

      

                                                  

                                               ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

      ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 

 

Αθήνα, 27 Μαΐου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

 

ΠΡΟΣ: Την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κ. Σοφία Ζαχαράκη  

 

Θέμα: «Πρόβλημα με την καθυστέρηση των πληρωμών των δομών Κέντρων 

Δημιουργικής Απασχόλησης ΑμεΑ για τα άτομα άνω των 22 ετών» 

 

 

Κυρία Υπουργέ,  

 

Σε συνέχεια της με αρ. πρωτ. 4299/12-04-2024 ερώτησης που καταθέσαμε σχετικά με το 

πρόβλημα του θέματος και για την οποία δεν έχουμε λάβει μέχρι σήμερα καμία 

απάντηση, και της αναφοράς που καταθέσαμε με συνημμένη την επιστολή του 

Σωματείου Ιδιοκτητών Κέντρων Δημιουργικής Απασχόλησης ΑμεΑ, επανερχόμαστε 

επισημαίνοντας το σύνθετο πρόβλημα που δημιουργείται με την καθυστέρηση των 

πληρωμών στις δομές από το Σεπτέμβριο του 2023 για τους ΑμεΑ άνω των 22 ετών.    

 

Το ζήτημα μέχρι σήμερα δεν έχει λυθεί ουσιαστικά και οι δομές οι οποίες αναγκαστικά 

αδυνατούν να είναι συνεπείς στις υποχρεώσεις τους κινδυνεύουν με κατάρρευση. 

Αρκετοί εργαζόμενοι έχουν προσφύγει αρμοδίως για μη καταβολή δεδουλευμένων, έχουν 

ασκηθεί ποινικές διώξεις σε βάρος εργοδοτών του κλάδου, οι προμηθευτές έχουν κόψει 

τις πιστώσεις και εγείρουν αστικές απαιτήσεις και οι περισσότερες δομές αδυνατούν να 

κινήσουν τα ειδικά λεωφορεία μεταφοράς ΑμεΑ. Αποτέλεσμα αυτού είναι οι δομές να 

επιφυλάσσονται για το εάν θα φιλοξενήσουν παιδιά άνω των 22 ετών για τη σχολική 

χρονιά 2024-2025. 

 

Επειδή η καθυστέρηση στις πληρωμές έχει δημιουργήσει ένα φαύλο κύκλο που απειλεί 

την ίδια την ύπαρξη των δομών και την παροχή των αναγκαίων υπηρεσιών στα ΑμεΑ 

 

Επειδή τα ΚΔΑΠ ΑμεΑ είναι η μόνη διέξοδος για αυτά τα παιδιά καθώς συμβάλλουν στην 

αξιοπρεπή ποιότητα ζωής τους και την κοινωνικοποίησή τους, 

 

Επειδή ο αποκλεισμός αυτός θα πλήξει ιδιαίτερα οικογένειες με χαμηλά εισοδήματα, 
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Επειδή οι ζωές των ΑμεΑ και των οικογενειών τους δεν πρέπει να εξαρτώνται από 

vouchers προγραμμάτων, 

 

Επειδή παρά του επείγοντος του θέματος δεν φαίνεται να υπάρχει καμία κυβερνητική 

ευαισθησία, 

 

Ερωτάσθε κα Υπουργέ, 

 

1. Υπάρχει συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα για την επίλυση του θέματος των 

πληρωμών των ΚΔΑΠ ΑμεΑ για άτομα άνω των 22 ετών, ώστε να συνεχίσει η 

ομαλή λειτουργία τους και οι δικαιούχοι να μην βρεθούν σε απομόνωση και 

κοινωνικό αποκλεισμό; 

 

2. Έχετε διασφαλίσει ότι δεν θα δημιουργηθούν και στο μέλλον παρόμοιες 

καθυστερήσεις; 

 

 

 

 

                                           Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

 

 

 

Καζάνη Αικατερίνη 
 
    
 

Λιακούλη Ευαγγελία 
 
 
 

Πάνας Απόστολος 
 
 
 

Κατρίνης Μιχάλης 
 
 
 

Μάντζος Δημήτριος 
 
 
 

Αποστολάκη Ελένη – Μαρία (Μιλένα) 
 
 



Αχμέτ Ιλχάν 
 
 
 

Βατσινά Ελένη 
 
 
 

Γερουλάνος Παύλος 
 
 
 

Γιαννακοπούλου Κωνσταντίνα (Νάντια) 
 
 
 

Γρηγοράκου Παναγιώτα (Νάγια) 
 
 
 

Δουδωνής Παναγιώτης 
 
 
 

Κουκουλόπουλος Παρασκευάς (Πάρις) 
 
 
 

Κωνσταντινόπουλος Οδυσσέας 
 
 
 

Μιχαηλίδης Σταύρος 
 
 
 
 

Μουλκιώτης Γεώργιος 
 
 
 

Μπιάγκης Δημήτριος 
 
 
 

Νικητιάδης Γεώργιος 
 
 
 

Νικολαΐδης  Αναστάσιος 
 
 



 
Παπανδρέου Γεώργιος 

 
 
 

Παρασκευαΐδης Παναγιώτης 
 
 
 

Παραστατίδης Στέφανος 
 
 
 

Παρασύρης Φραγκίσκος 
 
 
 

Πουλάς Ανδρέας 
 
 

 
Σπυριδάκη Αικατερίνη 

 
 
 

Σταρακά Χριστίνα 
 
 
 

Τσίμαρης Ιωάννης 
 
 
 

Χνάρης Εμμανουήλ 
 
 
 

Χρηστίδης Παύλος 
 
 
 

Χριστοδουλάκης Εμμανουήλ 
 
 
 

 

     




